
Hillerød 01 november 2019

Indbydelse til start på affaldssortering:

Plast-pap-metal-batterier

Lød overskriften til møde onsdag den. 30. oktober i Brødeskov idrætsforening lokaler.
Bestyrelsen vil takke nr. 64, nr. 57, nr. 26 for fremmøde, og nr. 35, der har tilmeldt sig projektet, og for jeres
engagement i den udfordring, vi her på det søvnige Slettebjerg, har til indstillingen til at få et 
affaldssorterings system, som SKAL sættes i gang inden februar- marts 2020. 

Grundet den lave fremmøde ”promille” blev forsøget taget af bordet.

Men de fremmødte kom med gode konstruktive, indlæg og ideer til, hvorledes bestyrelsen kan arbejde 
videre mod at få etableret et sorteringssystem, der opfylder Hillerøds byråds beslutning, som er overdraget 
til Hillerøds forsyning, og få de søvnige beboere på søvnigbjerget i Hillerød til at vågne og komme i gang 
med at forbedre sorteringen/indsamlingen af vores affald fra vores husholdninger i hverdagen.

Så kom formanden af med sit sure opstød.

MEN det manglende fremmøde, eller manglende tilbagemelding, kunne også tolkes som, at beboerne er 
tilfredse med det vi har, og med bestyrelsens løbende tilbagemeldinger i referater om, hvilken vej vi 
arbejder, og derfor tænker: ja, så behøver jeg ikke bidrage, for det går jo den vej, JEG gerne vil?

Med baggrund i de forslag, der kom fra de fremmødte og den dialog, der opstod med ide udveksling mm i 
den times tid, vi var der, vil bestyrelsen arbejde videre med de forslag og ideer, der kom frem på bordet. 

P.b.v. og sov godt videre 

Jens Erland Christensen


